

Title (en)
Connecting section for plaster on adjoining construction elements

Title (de)
Laibungsanschlussprofil für an putz angrenzende bauteile

Title (fr)
Profilé de raccord pour plâtre sur éléments de construction voisins

Publication
EP 1557520 A2 20050727 (DE)

Application
EP 05450005 A 20050120

Priority
AT 342004 U 20040121

Abstract (en)
The connection profile (1) has a sealing leg (2) with a plaster removal area (5) at one end region and for insertion with the other end region between the part and a bounding layer of insulation material (14) and an attachment arm (4) essentially normal to the sealing plane of the sealing arm for anchoring in the plaster (11). The sealing arm is biased towards the layer of insulation material and/or has a deformable element (9) that is biased towards the layer of insulation material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Laibungsanschlussprofil (1) für an Putz (11) angrenzende Bauteile (10), insbesondere für Fenster- oder Türstöcke, mit einem Dichtungsschenkel (2), welcher an einem Endbereich eine Putzabzugsfläche (5) aufweist und mit dem anderen Endbereich zwischen dem Bauteil (10) und einer angrenzenden Dämmstofflage (14) einschiebbar ist, sowie einem im Wesentlichen normal zur Dichtungsebene des Dichtungsschenkels (2) angeordneten, im Putz (11) verankerbaren Befestigungsschenkel (4). Zur besseren Verankerung des Anschlussprofils (1) zwischen dem Bauteil (10) und der angrenzenden Dämmstofflage (14) ist der Dichtungsschenkel (2) erfundungsgemäß in Richtung Dämmstofflage (14) vorgespannt und/oder weist ein verformbares, in Richtung Dämmstofflage (14) vorgespanntes Element (9) auf. <IMAGE>

IPC 1-7
E06B 1/62; E04F 13/06; E04G 21/30

IPC 8 full level
E06B 1/62 (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 1/62 (2013.01); **E06B 2001/624** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 4229080 A1 19940310 - BRAUN AUGUST [DE]
- DE 20011013 U1 20001228 - MAISCH F PROTEKTORWERK [DE]
- AT 6229 U1 20030625 - KASSMANNHUBER PETER [AT], et al
- AT 6500 U1 20031125 - KASSMANNHUBER PETER [AT], et al

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
AT 7272 U1 20041227; EP 1557520 A2 20050727; EP 1557520 A3 20060531

DOCDB simple family (application)
AT 342004 U 20040121; EP 05450005 A 20050120